
 
 

 
 
 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 
 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 

 
Indiener : Marc HENDRICKX (N-VA) 

 
Datum: 03/03/2025 

 

Onderwerp vraag:  Lamentabele staat wegdek en voetpaden Bleekstraat, 

visie nieuw stadsbestuur desbetreffend en concrete 

toekomstplannen; 

 
Toelichtende nota 
  

Bewoners en omwonenden van de Bleekstraat klagen steen en been over de zeer 
slechte toestand van het wegdek en de voetpaden in hun straat (oneffenheden, putten, 

scheef liggende – of verzakte boordstenen, enz.), om nog maar te zwijgen over de hoge 
verkeersdruk die de straat teistert sedert de invoering van het Vestenplan en de ermee 

gepaard gaande onveilige situatie voor de vele voetgangers en fietsers.   
 

In en nabij de straat zijn er 4 scholen gevestigd en ook de rechtbank is vlakbij, wat 

tijdens de week natuurlijk voor heel veel extra-druk zorgt, zeker op de spitsuren. 
 

De straat uitrijdende auto’s (richting Vesten en tangent) kruisen vaak de straat 
inrijdende fietsers (maar ook voetgangers die op de rijbaan lopen) en het is volgens velen 
haast wachten op een ernstig ongeval (want lichtere aanrijdingen gebeuren regelmatig), 

alvorens het stadsbestuur dan toch zou optreden.  
 

Ik vernam graag wat op korte – en middellange termijn de concrete toekomstplannen 
zijn van dit nieuwe stadsbestuur desbetreffend, welke acties men plant en hoe zal opgetreden 
worden tegen de zeer gevaarlijke toestanden die zijn ontstaan (en er dagdagelijks nog 

bijkomen). 
 

 

 
         Marc HENDRICKX (N-VA) 


